
Protokół Nr XXXIX /09
z XXXIX Sesji Rady Powiatu

w Ustrzykach Dolnych
z dnia 15 września 2009 r

Posiedzenie XXXIX Sesji Rady Powiatu rozpoczęło się o godz. 14.00 w sali
narad siedziby Starostwa Powiatowego w Ustrzykach Dolnych według
poniższego porządku obrad:

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
3. Informacja z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.
4. Informacja z wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2009 r.
5. Informacja o przygotowaniu placówek oświatowych do roku

szkolnego 2009/20 lO.
6. Podjęcie uchwał w sprawach:

1) wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2009r.,
2) wyrażenia opinii o projekcie uchwały Rady Gminy w Czarnej

w sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego Gminnego
Ośrodka Zdrowia w Czarnej,

3) Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego
w Ustrzykach Dolnych.

7. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z rozpatrzenia skargi.
8. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi na nie.
9. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.
lO.Zakończenie obrad sesji.

Ad.l

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Otwieram XXXIX Sesję Rady Powiatu i stwierdzam, że na 15 radnych
obecnych jest 13 radnych ( zgodnie z listą obecności ), w związku z tym obrady
są prawomocne. Następnie przeczytał porządek obrad pytając czy są propozycje
zmian w przedstawionym porządku obrad.
Propozycji zmian nie było.



Ad.2

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Poinformował, że protokół z poprzedniej sesji został podpisany, znajduje się on
w Biurze Rady i był do wglądu Pań i Panów Radnych. Dlatego też
zaproponował aby przyjąć go bez odczytywania.
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś uwagi odnośnie tego protokołu?
Uwag nie było.

Ad.3

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Informacja z działalności
Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.
Proszę Panią Barbarę Pasionek - Sekretarz Powiatu o przedstawienie tej
informacji.
Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Ad.4

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Informacja z wykonania
budżetu powiatu za I półrocze 2009 r.

Głos zabiera Pan Krzysztof Gąsior - Starosta
Realizacja dochodów i wydatków w I półroczu 2009 r. przebiegała zgodnie
z uchwałami dotyczącymi budżetu powiatu i nie powodowała naruszenia
dyscypl iny finansów publicznych.
Budżet na 2009 r. po stronie dochodów wyniósł 34.034.705,50 zł., dochody
w I półroczu wykonano w kwocie 13.182.264,92 zł. co stanowi 38,73 %.
Jest bardzo niskie wykonanie budżetu - jeśli chodzi o drogi publiczne
powiatowe, dlatego iż inwestycje związane z drogami będą realizowane dopiero
w II półroczu 2009 r., po rozstrzygnięciu przetargów. Podobna sytuacja jest
przy usuwaniu skutków klęsk żywiołowych.
Były problemy ze zbyciem nieruchomości mienia powiatu i Skarbu Państwa
przeznaczonych do sprzedaży, gdyż było małe zainteresowanie przez
nabywców.
Były również niskie wpływy z opłat komunikacyjnych, wynika to ze
zmniejszonej liczebności rejestracji pojazdów, zmniejszyła się również wymiana
dokumentów prawa jazdy, nastąpił spadek w wydawaniu licencji na krajowy
przewóz rzeczy i osób.
Jeśli chodzi o drogi publiczne powiatowe to wydatki są wykonane w 16,06%.



W II kwartale 2009 r. wykonano cząstkowe remonty nawierzchni dróg
powiatowych w ilości około 2040 m i na wartość 187.071,75 zł. - płatność.. . .w miesiącu sierpmu.
Zadłużenie powiatu wynosi 11.072.226,56 zł.
Państwo Radni otrzymaliście w terminie szczegółową informację o przebiegu
wykonania budżetu powiatu za I półrocze, jeśli są jakieś pytania to chętnie
udzielę odpowiedzi.

Pytań nie było.

Następnie głos zabrała Pani Jolanta Kopacz - Przewodnicząca Komisji
Budżetu i Finansów i Rozwoju Gospodarczego, która poinformowała, że
członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali przedstawioną informację
o przebiegu wykonania budżetu powiatu.

Ad.5

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Informacja
o przygotowaniu placówek oświatowych do roku szkolnego 2009/2010.

Głos zabiera Pan Zygmunt Krasowski - Wicestarosta
Liczba placówek oświatowych jest taka sama jak w roku ubiegłym.
Natomiast, jest mniej:
- uczniów- około 100
- nauczycieli - 10.
W roku szkolnym 2009/20 l O wdrożono podwyżki płac dla nauczycieli oraz
obsługi.
Informuję również o tym, że w tym roku szkoły będą objęte wizytacją
kuratoryjną.

Ad. 6, pkt.l

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2009r.

Głos zabiera Pani Barbara Pabis - Skarbnik Powiatu
Proponuje się zwiększyć budżet powiatu o kwotę 259.718,54 zł. , na tę kwotę
składają się:

- pomoc finansowa z gminy Lutowiska w wysokości 20.000,00 zł. na
remont drogi powiatowej Polana - Lutowiska,



dotacja celowa otrzymana z Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i
Administracji w wysokości 100.000,00 zł na remont drogi powiatowej
Polana - Lutowiska to 800/0 wkładu,
dotacja celowa dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej
w Ustrzykach Dolnych w wysokości 110.000,00 zł. na wydatki osobowe
dla funkcjonariuszy odchodzących ze służby oraz wydatki bieżące a także
923,54 zł. dla KP PSP otrzyma od firmy ubezpieczeniowej wynikające
z rozliczenia szkody,
dotacja celowa dla Domu Pomocy Społecznej w Moczarach w wysokości
22.595 zł. związana z ruchem mieszkańców oraz podwyższeniem stawki
utrzymania l mieszkańca,

- zmiany w § dochodowych w Bieszczadzkim Zespole Szkół
Zawodowych,
Szkolne Schronisko Młodzieżowe wypracowało dochody w wysokości
6.200,00 zł. z odpłatności za noclegi.

Również po stronie wydatkowej są widoczne ruchy polegające na zmianie
w poszczególnych rozdziałach i tak w starostwie Powiatowym zmniejsza się
budżet o kwotę 77.000,00 zł. i proponuje się tę kwotę przeznaczyć na:

25.000,00 zł. na remont drogi powiatowej Polana - Lutowiska,
2.000,00 zł. na remont drogi Czarna Dolna - Czarna,
50.000,00 zł. na wynagrodzenia bezosobowe związane z umową na
sporządzanie analizy ekonomiczno - finansowej dla SPZOZ.

Następnie głos zabiera Pani Jolanta Kopacz - Przewodnicząca Komisji
Budżetu i Finansów i Rozwoju Gospodarczego, która informuje, że
członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali przedstawiony projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
uchwały?
W związku z tym, że więcej wniosków i uwag nie było Przewodniczący
odczytał projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad. 6, pkt.2

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały Rady Gminy w Czarnej
w sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego Gminnego Ośrodka Zdrowia
w Czarnej.



Głos zabiera Pan Marcin Rogacki - Wójt Gminy Czarna
Samodzielny Publiczny Gminny Ośrodek Zdrowia w Czarnej utworzony został
przez Radę Gminy Czarna i działa od 1 stycznia 1999 r. uważamy, że formuła
ta wyczerpała się i nie jest obecnie korzystna.
Po likwidacji SP GOZ na jego bazie i mieniu powstaną dwa podmioty
niepubliczne - niepubliczny zoz prowadzony przez lek. Med. Krystynę
Soszyńską oraz gabinet fizjoterapii prowadzony przez mgr fizjoterapii Elżbietę
Oliwko.
Niepubliczne zakłady opieki zdrowotnej również podpisują kontrakty z NFZ,
więc pacjenci nadal leczeni są bezpłatnie. Przewaga niepublicznego zakładu nad
publicznymi polega na tym, że kontrakt zakładu niepublicznego z NFZ nie jest
dla niego jedynym źródłem finansowania. Niepubliczny zakład opieki
zdrowotnej może dodatkowo wykonywać na rzecz ubezpieczonych w NFZ
pacjentów świadczenia odpłatnie, może poszerzyć zakres usług zdrowotnych
o takie, których brakuje na terenie jego działania, a które powiększa źródła
finansowania.
Zauważyć należy, że okoliczne zoz-y prowadzone są w formie zakładów
niepublicznych. Powszechną tendencją jest również przekształcanie się już
istniejących zoz-ów w niepubliczne.
W związku z powyższym proszę o podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia
opinii o projekcie uchwały Rady Gminy w Czarnej w sprawie likwidacji
Samodzielnego Publicznego Gminnego Ośrodka Zdrowia.

Następnie głos zabiera Pani Teresa Mikolajczak - Przewodnicząca Komisji
Zdrowia i Porządku Publicznego, która informuje, że członkowie komisji
pozytywnie zaopiniowali przedstawiony projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Przewodniczący odczytał
projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.



Ad. 6, pkt.3

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego
w Ustrzykach Dolnych.

Głos zabiera Pani Barbara Pasionek - Sekretarz Powiatu
Na przestrzeni 7 lat przepisy wprowadziły wiele zmian do Regulaminu
Organizacyjnego Starostwa Powiatowego. Zasadne jest więc uchwalenie
jednolitego tekstu i wprowadzenie niezbędnych zmian.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Przewodniczący odczytał
projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad.7

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Sprawozdanie Komisji
Rewizyjnej z rozpatrzenia skargi.

Przedstawione sprawozdanie przez Radnego Pana Wiesława Stebnickiego -
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik do protokołu.

Ad.8

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Interpelacje i zapytania
radnych.
W związku z podziałem środków przez Narodowy Fundusz Zdrowia proponuję
podjęcie Stanowiska Rady Powiatu Bieszczadzkiego w sprawie sytuacji
finansowej Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej
w Ustrzykach Dolnych.
Przedstawione stanowisko zostało podjęte i stanowi załącznik do protokołu.



Następnie Radny Pan Marek Andruch przedstawia propozycję herbu powiatu.

Po przedstawieniu i omówieniu propozycji herbu przystąpiono do głosowania:
9 głosów - "za propozycją Pana Andrucha"
1 głos - "za wcześniej przedstawioną propozycją Pana Wicestarosty"
3 głosy -"wstrzymujące"

Ad.9

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Wolne wnioski
i oświadczenia radnych.
Wolnych wniosków i oświadczeń nie było.

Ad.lO

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. zakończenie obrad sesji.
W związku z wyczerpaniem porządku obrad zamykam XXXIX Sesję Rady
Powiatu.

Protokołowała Przewodniczący Rady Powiatu


